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Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fazekas Sándo r
Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Újabb jelentős törvényjavaslat társadalmi egyeztetés nélkűl!?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban számtalan alkalommal érdekl ődtem Önnél írásbeli kérdés formájában, a
tervezett környezetvédelmi termékdíj szabályozásról, az azzal kapcsolatos törvényjavaslatról é s
társadalmi egyeztetésrő l .
Ön válaszában arról tájékoztatott, hogy a környezetvédelmi termékdíj szabályozásáról szól ó
koncepció kialakult, a törvénytervezetet előkészítése és a kapcsolódó végrehajtási rendelete k
folyamatban vannak. Továbbá arról tájékoztatott a környezet védelmének általános szabályairó l
szóló törvény értelmében, a környezetvédelemmel összefüggő törvényjavaslat előkészítője köteles
az intézkedés környezetre gyakorolt hatásait vizsgálni és értékelni, és azt vizsgálati elemzésbe n
összefoglalni . Ennek megfelelően a törvényjavaslattal egyidejűleg gazdasági hatásvizsgálat
készítése is folyamatban van, mely a bevezetés következményeinek átvilágítása érdekében i s
szükséges, és a tervezettel együtt benyújtásra fog kerülni .
Ezzel szemben a mai napon Sebestyén László kormánypárti képviselő, önálló képviselői
indítványként benyújtotta ezt az igen jelentős törvényjavaslatot, ezáltal kikerülve a széleskör ű
társadalmi konzultációt.

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Miért nem a minisztérium nyújtotta be ezt az igen jelentős törvényjavaslatot?
Az Ön által említett folyamatban lévő törvényjavaslat, az ehhez kapcsolódó végrehajtási
rendelet és a hatásvizsgálat esetleg nem készült el?
Felelősségre vonás lesz-e a mulasztás miatt ?
Nem gondolja-e, hogy a minisztérium munkatársai feleslegesen dolgoztak az elmúl t
néhány hónapban? Vagy előre egyeztetett módon tisztában voltak vele, hogy ez a
jelentős törvényjavaslat önálló képviselő i indítványként lesz benyújtva?



A Sebestyén László által benyújtott javaslat tükrözi a minisztérium álláspontját ?
Amennyiben nem a minisztérium is benyújtja áldozatos munkájának végtermékét? Ha
igen, mikor?
A minisztérium egyetért azzal, hogy a törvényjavaslat kapcsán ily módon nem kerül sor
társadalmi egyeztetésre, illetve esetlegesen a termékdíjról szóló törvényjavasla t
hatásvizsgálat nélkül kerül elfogadásra ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2011 . június 1 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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